
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 19. maj 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1101 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares fore-

løbigt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 1101:  

”Ministeren bedes redegøre for, hvorfor afstandskravet oprindeligt blev fastlagt til to 

meter, når regeringens eksperter nu udtaler, at de hele tiden har regnet med, at en 

meters afstand beskytter lige så godt mod smitte som to meters afstand?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt på grund af den korte svarfrist. Jeg forventer at 

kunne svare endeligt på spørgsmålet den 29. maj 2020. 
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